

မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူ့အုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ဦးတောင်ရေး)						
၁	စက်တယ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ ဓက်လှေ၊ ထော်လာဒ်၊ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့နယ်မှဝေးပါသလား	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ - ၆ နာရီ	၇ နာရီ - ၁၂ နာရီ	ညလမ်းပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	တောင်ကားလမ်း ကျွက်ဖြင့်				
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ		ရုံးပိတ် နံနက်	ခပ်ပင်လျှား၊ မြေကုတ် ကျား၊ ရေခဲခန်း		
၂	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင်များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့် အကြောင်းများ အပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။	မီးသည့်ထန်ရွာ၊ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ ရေပြန်ခြင်း စသည်	လက်နက်တိုက် တိုက်ခိုက်မှု၊ ဝင်ပိတ်မှု	အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)
		သစ်ဖြူ (ပိတ်) ကျွန်းလွှာကြီး (စတင်ရေး)			ရေလမ်း ခွင့်၊ အာသွားလာ ရပါသည့် ရေလမ်းတစ်လျှောက် ကျွန်းတစ်လျှောက်	

(၉)

သားပေါင်းဖြူနယ်

၆၈ နှင့် ၆၉ နှစ်အရပ်ကျေးရွာများအကျုံးပြုပါသည်။

၃	စက်တင်ဘာ (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထောင်လာရုံ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် အနီးဆုံးကျွန်းမာရေဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း သောက်သုံးရေ ရောက်မည်။ ဆီကပ်	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ - ၆ နာရီ	၇ နာရီ - ၁၂ နာရီ	ညလုံးမခိတ်
	ကျွန်းမာရေဌာနနှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	လျှောက်-တက် ကျွက်လျှင်၊ တော် ကလေး				
	ကျွန်းမာရေဌာနနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ	တရုတ်ကျွန်း သက်နိုး ဟ်အိပ်	ပျက်စီးဆုံးရှုံး ချက်ကျက်ကျက်၊ စီးပွားလုပ်ငန်း ပြုတ်ကျနေသော သင်္ချာကျွန်း			

၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

စုစုပေါင်းလူဦးရေ		ကိုင်းရပ်သား		ဘာသာစကား (များ)		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	
၇၈၆၇၃	၆၀၈၁၄	ဗမာ- ၁၁၇၄၇၇ ကရင်- ၄၂၈၇၉ ဂျစ်- ၁၁ ရှမ်း- ၉ ချင်း- ၇ မွန်- ၄ ကချင်- ၂	တရုတ်- ၁၆၆၆ ပါကစ္စတန်- ၁၉၁ ကရိယာ - ၅၂ တင်္ဂါလား- ၇၂ ဗရဒူး - ၁၂၇	ဗမာ	ကရင်	ရေလုပ်ငန်း မြို့က်ပျိုးရေး သစ်တောထုတ်လုပ်မှု စတင်ယာချက်၊ ဝါ၊ ချက်သစ်ချက်

၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

- ဖြူနယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။
- ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို စာရင်းပြုစုပါ။

ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အကွာအဝေး)	ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခ၊ ရုပ်ရွာလှူထု အသိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခ စသည်)	နေရပ် စနစ်မှာ ရွေ့ပြောင်း ရခြင်း	ဘေးအန္တရာယ်ကင်း စွမ်းရည် ရရှိခြင်း
ထန်မြစ်ရဲ့အရှေ့ဘက်မှာ ကျေးရွာအုပ်စု ၄၀၀၀ ခန့်၊ ရေဇာတ်ကွင်း၊ နွဲ့တင်မြေ နှုတ်ပျိုး ဖြစ်ထွန်း ဖါသလှာ ထန်မြစ်ရဲ့အရှေ့ဘက်မှာ ကျေးရွာအုပ်စု ၄၀၀၀ တောင်ကုန်း တောင်မြင့် များပြီး သစ်မြေဆန် ပါတယ် ရခိုင်ရိုး မ နဲ့ နီး စပ် ဖါတယ်။	မရှိပါ	မရှိပါ	ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်း လုံခြုံပါသည်။
ရွေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု	လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)	အမျိုးသမီး စာတတ် ပြောကိစ္စ/ ပညာရေး	ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှု
ပြေကြီးတက်အုပ်စု	ကချင်	၃၅%	ကွင်း မြောက် ဆောင်ကွင်း သစ်ဖြူ ညွှန်းပွားကြီး

④

ထာဝပါး-မြို့နယ်လျှပ်စစ်ကွင်းရုံး

SA နှင့် CPP ဆန်းစစ်လေ့လာချက်အချက်အလက်

ခေတ်စားမှုအမျိုးအစား	ပိတ်ပင်မှုများ	မသန်စွမ်း	အခြား (ဖော်ပြပါ)
၂၅%	၅၅	၁၆၁၁၅	-

အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း

	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မကျညီသည့် ဘာသာစကား)	ကချင်၊ ဗွန် ဂျိုင်၊ ဂြမ်း၊ ချင်း	AYA Pay ထုတ် ပေး မဆောင်ရွက်ခြင်း	ထ၅၅၀၀၀ တန် ပေး မဆောင်ရွက်ခြင်း	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရရှိသည့် အချက် အလက်များသည်





ကပ်တာ့ဖုတ်လျှင်: မရှိခြင်း

<p>ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ လာသည့် နေရာမှ နေထိုင်သည့် သိမ်စင်စင်များ</p>	<p>ညောင်ရမ်း၊ ရေတက်ယာ နှစ်စား နှစ်သွား ဂျိဘတ်စ် ချွတ်စ်၊ လက်မသိဘဲ ကျွန်ုပ် သို့မဟုတ် ကျွန်း၊ မာရေး၊ ပြာနီ နှင့် အလွယ် စေးရှ် ANC များဖြင့် ဖွဲ့စည်းခြင်း</p>	<p>လက်ကိုင်ဖုန်း မာရ်၊ ချိန် AYA Pay ထုတ်ပေး မည်ဆိုပါက ဖြစ်ခြင်း</p>	<p>သင်တန်း တက်ရောက်ရန် အခက်အခဲ ဖြစ်ခြင်း</p>	<p>သင်တန်း သို့မဟုတ် ဘိတ်စာ ဖြစ်ရန် အခက်အခဲ ဖြစ်ခြင်း - ပျက်စီးသည့် နေရာများ၊ လက်ကိုင်ဖုန်း မပေးနိုင်ခြင်း - တာဝန်ပေးရန် မရှိခြင်း - နေရာမရခြင်း - ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးခြင်း - Tax, အစားပို၊ DITW, အမှု၊ MCCI စာမေးစစ် စာကြောင်း မှူး၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှု စာတန်း ပေးရာတွင် မပါဝင်မှု ဖြစ်ခြင်း</p>
<p>ချို့တဲ့ခြင်းမရှိသည့် မိသားစုများ</p>	<p>ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲ ဖြစ်ခြင်း စားထုတ်ရေး စာတွက် အလုပ်လုပ်နေသူ ဂျိဘတ်စ် ချွတ်စ် ချွတ်စ် ချွတ်စ်</p>	<p>လက်ကိုင်ဖုန်း မာရ်၊ ချိန် AYA Pay ထုတ်ပေး မည်ဆိုပါက ဖြစ်ခြင်း</p>	<p>ကိုယ်တိုင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း အလွယ်လွယ် ရှေ့ဆောင်ရွက်ခြင်း သင်တန်း မတက်ရောက်နိုင်ခြင်း</p>	<p>- တာဝန်ပေးရန် မရှိခြင်း - ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးခြင်း - Tax, အစားပို၊ DITW, အမှု၊ MCCI စာမေးစစ် စာကြောင်း မှူး၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှု စာတန်း ပေးရာတွင် မပါဝင်မှု ဖြစ်ခြင်း</p>
<p>ခပ်လက်စွဲသူ အမျိုးသမီး</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>- Tax, အစားပို၊ DITW, အမှု၊ MCCI စာမေးစစ် စာကြောင်း မှူး၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှု စာတန်း ပေးရာတွင် မပါဝင်မှု ဖြစ်ခြင်း</p>
<p>မိသားစုများ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>မရှိပါ</p>	<p>- အိမ်ထောင်စုမှ အလုပ်လုပ်သူများ မရှိခြင်း - ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးခြင်း - ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးခြင်း - ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးခြင်း - ကျွန်း၊ မာရေး၊ စေးရှ် ထုတ်ပေးခြင်း</p>

၇

ဘဏ်စာရင်းအကျဉ်းချုပ်

၂၀၂၀ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁ ရက်နေ့အထိ

မသန်စွမ်း စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် နှိပ်စက်မှု စီမံခန့်ခွဲမှု	ရက်စွဲထုတ်ဖော်ထားပြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအရင်းအမြစ် ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း	အများစုရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း	အများစုရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း	စာရင်းအကျဉ်းချုပ် ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း ရောင်းချရောင်းချရင်း
(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။	အမည်။	ဒေါ်ဖြိုးစိန်ကျော်		
	ရာထူး။	ကုမ္ပဏီတစ်ခု (CQ)		
	လက်မှတ်။	Pnyo		
	နေ့စွဲ။	၃၁-၈-၂၀၂၀		

မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးပိုင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်										
အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ ပွမ်းပုံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ်သည်။)	မည်သည့်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့် အချိန်		မည်သည့်နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ			
	(လုပ်ငန်းဆောင်တာ)	(ဦးတည်သတ်မှတ်ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည်နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ပုဂ္ဂိုလ်များ)	ဘာသာစကား	ပစ္စည်းများ	ခန့်မှန်းလက်ကျန်စရိတ်/တတ်ကျွန်
၁။ ထိခိုက်ခဲ့ရလွယ်သော၊ အကျိုးခံစားခွင့် လက်လွတ်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိသော သွားလာရောက်ရှိရန် ခက်ခဲသော အိမ်ထောင်စုများအတွက် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အိမ်တိုင်ရာရောက်ကမ်းလင့်ထောက်ကူမှု	အစည်းအဝေးများ တွင် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှု အသေးစား များ ပြုလုပ်ခြင်း	သွားလာရောက်ရှိရန်ခက်ခဲ၍ ဖယ်ကြဉ်ခံရနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိသည်ဟု ဖော်ထုတ်သတ်မှတ်သိရှိရသော အိမ်ထောင်စုများ	၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်အတွက် အထွေထွေလူထုစည်းဝေးပွဲပြီးသည့်နောက်)	ညနေ	ကျေးရွာ X (ဘုရားကျောင်း)	V-SPC အဖွဲ့ဝင်များနှင့် VCSW များ	ဦးလှ	ရှမ်းလားဟု	xxxx	xxxx



၄

ဘာပေါင်း မြို့နယ်

SA နှင့် CPP ဆန့်ကျင်ရေးလှုပ်ရှားမှုများ

<p>-စာတိုင်းခန်း ခြင်းကြီးသူများ မလှုပ်ခတ်ရန် -ph မရှိ/ph မသုံး ပြုလုပ် ဆောင်ရွက်ပေး ရန်</p>	<p>ph မရှိ/ရ ဆောင်ရွက် ရန် -စာတိုင်းခန်း ရှောင်ကြဉ် ရန် -စာတိုင်းခန်း မလှုပ်ခတ် ရန်</p>	<p>Jolo ဗြူကတ် လှည့်ပတ်</p>	<p>စာတိုင်းခန်း စားစို့ရန် သူများ စာတိုင်းခန်း ဆောင်ရွက် ရန်</p>	<p>ကုသမှုပေး ခြင်း -ဆေးဆောင် ရန် -ဆေးဆောင် ရန်</p>	<p>VCSW (သို့) VCSW ဆောင်ရွက် ရန်</p>	<p>စာတိုင်းခန်း စားစို့ရန် (သို့) စာတိုင်းခန်း လှည့်ပတ် ရန်</p>	<p>မဟာ</p>	<p>လက်ထပ် စာတိုင်းခန်း ဆောင်ရွက် ရန် -စာတိုင်းခန်း ဆောင်ရွက် ရန် -စာတိုင်းခန်း ဆောင်ရွက် ရန်</p>
<p>(DSW) မှ ပြည်ထောင်စုရုံး။</p>		<p>အမည်။ ဒေါ် မြိုး ဒေါ်ကျော်</p>						
		<p>ရာထူး။ လူမှုဝန်ထမ်း (၄၄)</p>						
		<p>လက်မှတ်။ Phyo</p>						
		<p>နေ့စွဲ။ ၃၀.၈.၂၀၂၀</p>						